
Protokół nr 45  z obrad Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  06 wrzesień 2022 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 16:45

Zakończenie obrad – godz. 17:40

Ad 1. Sprawy regulaminowe

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Pani Zofia Gorzyńska,

Dyrektor GOKSiR Pan Leszek Orczykowski, radca prawny Pan Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że z powodów technicznych dzisiejsza sesja rozpoczyna

się z opóźnieniem, za co serdecznie wszystkich przeprasza.

Przewodniczący  Rady Gminy  stwierdził  na  podstawie  listy  obecności,  że  podjęte  dzisiaj

uchwały będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Proponowany  porządek  dzisiejszej  sesji  wraz  z  materiałami  wszyscy  radni  otrzymali  

w terminie ustawowym.

Proponowany porządek sesji stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt  Gminy zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  dzisiejszego  porządku  obrad  projekt

uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub

zarządzającym  jest  Gminy  Trąbki  Wielkie  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  tych

przystanków.

Przewodniczący Rady Gminy poddał powyższą propozycję pod głosowanie. Zapytał, kto jest

za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad w/w uchwały.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem w/w projektu uchwały

do dzisiejszego porządku obrad. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do

protokołu/.

Przedstawiono porządek dzisiejszej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie

1. Sprawy regulaminowe;
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 - referuje 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy finansowej na lata  2022-

2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dyrektorom  i  wicedyrektorom  szkół  oraz

nauczycielom pełniącemu  inne  stanowiska  kierownicze,  a  także  nauczycielom,  którzy

obowiązki  kierownicze  pełnią  w  zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono

stanowisko kierownicze lub zwalniania ich od obowiązku realizacji zajęć oraz ustalenia

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  pedagoga  specjalnego,

pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego oraz

warunków  i  trybu  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  dla

nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Trąbki

Wielkie na rok szkolny 2022/2023 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie

publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  w  przewozach

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dz. 219

Mierzeszyn - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których

właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Trąbki  Wielkie  oraz  warunków  i  zasad

korzystania z tych przystanków - referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie; 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

10. Wolne wnioski.

11. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Porządek obrad sesji po zmianach stanowi załącznik do protokołu.

• Przyjęcie  protokołu  z  XLIV  sesji  zwyczajnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  

z dnia 22 lipca 2022 roku

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do biura rady nie wpłynęły uwagi dotyczące

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XLIV sesji zwyczajnej Rady Gminy

Trąbki Wielkie z dnia 22 lipca 2022 roku.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.
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Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  poprzedniej  sesji

zwyczajnej  Rady  Gminy.  /Szczegółowy  przebieg  głosowania  stanowi  załącznik  do

protokołu/

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Uzasadnienie  do  uchwały  radni  otrzymali  wraz  z  materiałami,  projekt   uchwały  na  dzisiejszym

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/

Pani  Zofia  Gorzyńska zaznaczyła,  że  na  dzisiejszy  posiedzeniu  Komisji  Wspólnej

szczegółowo zostały omówione zmiany budżetu na rok 2022. Dodała, że jeśli są dodatkowe

pytania to chętnie udzieli odpowiedzi.

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził,  że faktycznie na Komisji  Wspólnej  padło dużo

pytań odnośnie zmian w budżecie. Dodał, że Pani Skarbnik Gminy i Wójt Gminy udzielili

obszernych odpowiedzi na zapytania radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/382/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2022-2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt  uchwały radni otrzymali na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/

Pani Zofia Gorzyńska przedstawiła zmiany jakich dokonuje się w wieloletniej prognozie fi-

nansowej. Wprowadza się zadanie „Rozbudowa szkoły Podstawowej w Kłodawie” do realiza-

cji na rok 2022 i 2023. Odpowiednio w roku 2022 to wydatek wysokości 37 tysięcy złotych i

w roku 2023 12 milionów złotych. Dokonuje się też zmiany dla projektu „Pomorskie Żagle

Wiedzy”.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radny Ryszard Budzyński poprosił o przedstawienie zakresu prac dotyczący zadnia „Rozbu-

dowa Szkoły Podstawowej w Kłodawie”.

Wójt Gminy przedstawił wstępny plan funkcjonalności użytkowej. Dodał, że na to zadanie

zostanie ogłoszony przetarg w formie „Zaprojektuj i wybuduj”. Zaznaczył, że na to zadanie

gmina otrzymała dofinansowanie w kwocie 10 200 000,00 zł, reszta to będą środki własne.
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Oczywiście zaznaczył, że ostateczną kwotę na to zadanie zweryfikuje ogłoszony przetarg.  

W ocenie Wójta Gminy realizacja tego zadania może się przedłużyć do roku 2024.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze pytania do wieloletniej prognozy finan-

sowej. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/383/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dyrektorom  i  wicedyrektorom  szkół  oraz

nauczycielom pełniącemu inne stanowiska kierownicze,  a  także  nauczycielom, którzy

obowiązki  kierownicze  pełnią  w  zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono

stanowisko kierownicze lub zwalniania ich od obowiązku realizacji zajęć oraz ustalenia

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla  pedagoga  specjalnego,

pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego oraz

warunków  i  trybu  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  dla

nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy zaznaczył, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych został

szczegółowo przedstawiony przez Panią Kierownik Zespołu Oświaty. Załącznik do uchwały

przedstawia tygodniowy obowiązkowy wymiar zająć dla poszczególnych stanowisk. Zazna-

czył, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu w sprawie przedmiotowej uchwały

Panią Wioletę Frydrych Przewodniczącą Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia.

Radna Wioleta Frydrych poinformowała, że Komisja KOSiZ pozytywnie zaopiniowała przed-

stawiony projekt uchwały. Prosi o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/384/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie

Trąbki Wielkie na rok szkolny 2022/2023 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Dodał, że określenie

średniej ceny jednostki paliwa jest niezbędne do zawarcia umowy między Wójtem Gminy  

a  rodzicami  zapewniającymi  transport  dzieci  niepełnosprawnych do placówki  oświatowej.

Ceny paliw zostały ustalone na dzień 29 sierpnia 2022 roku.  Zaznaczył, że jeśli będą znaczne

podwyżki cen paliw na rynku to będzie można dokonać zmiany.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/385/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6  Podjęcie  uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w

zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Wyjaśnił, że traci moc

uchwała XLIV/380/2022 z dnia 22 lipca 2022 roku, ponieważ konieczna była zmiana nr linii

komunikacyjnych. Wójt Gminy zachęcił mieszkańców do zapoznania się z rozkładami jazdy,

które są dostępne na naszej stronie internetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył,  że  na Komisji  Wspólnej  szczegółowo omawiano

przedmiotową uchwałę.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ma wiadomość z ostatniej chwili od pracow-

nika biura rady, że dzisiaj wpłynął poprawiony projekt przedmiotowej uchwały. Poprawki te

dotyczą kolejnej zmiany nr linii. 

Wójt Gminy potwierdził,  że faktycznie doszło do takiej  zmiany. Zaznaczył, że omawiając

projekt uchwały miał poprosić o zmianę w projekcie uchwały nr linii z 831 na 891, 832 na

892 i tak analogicznie wszystkie wymienione linie. Zmiana ta była podyktowana faktem, że 

5



w sąsiedniej gminie Pruszcz Gdański kursują linie o nr 830, itd. Przeprosił wszystkich, gdyż

miał o tym fakcie poinformować wcześniej. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił wszystkich o poprawienie  i odczytał § 1 w prawidło-

wym jego brzmieniu.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLV/386/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. Dodał, że dzierżawa dotyczy dział-

ki 219 w Mierzeszynie. Działka ma być dzierżawiona na cele rolnicze, okres dzierżawy wy-

nosi 3 lata. Dodał, że w obecnej chwili gmina nie ma żadnych planów związanych z tym

gruntem. Prosi o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu Pana Mariana Płotkę Przewodniczą-

cego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego.

Pan Marian Płotka poinformował, że komisja EiRG w dniu 18 lipca rozpatrywała wniosek

mieszkańców o wyrażenie zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Komisja EiRG pozy-

tywnie zaopiniowała wniosek, jak i projekt przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr XLV/387/2022  

w w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 8  Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których

właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Trąbki  Wielkie  oraz  warunków  i  zasad

korzystania z tych przystanków - referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/

Wójt Gminy projekt dotyczy nowelizacji uchwały w sprawie określenia przystanków komuni-

kacyjnych dla transportu publicznego. Transport szkolny będzie teraz odbywał się w ramach

transportu publicznego. Przystanki szkolne staną się przystankami komunikacji publicznej, z

takiego przystanku będą mogli korzystać nasi mieszkańcy. Zwiększenie ilości przystanków
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podyktowane jest ilościom dzieci dojeżdżających do szkół. Dodatkowe punkty przystankowe

były ustalane w oparciu o wnioski mieszkańców.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy komunikacja regularna PKS-u będzie zatrzymywa-

ła się na tych dodatkowych punktach przystankowych.

Wójt Gminy odpowiedział, że tak. Zostało to uzgodnione z operatorem.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XLV/388/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 9 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami.

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Gminy

czyli 22 lipca br. Zaznaczył, że był to okres urlopowy. Przedstawiono najważniejsze kwestie:

• sprawy związane z realizowanymi inwestycji na terenie naszej gminy czyli spotkania

na budowie Ośrodka Zdrowia w Mierzeszynie, sali w Czerniewie;

• spotkanie  z  przedstawicielami  Wojewody  dotyczące  nowej  strategii  ZIT  czyli

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne;

• od połowy sierpnia Wójt Gminy bierze udział w zebraniach wiejskich;

• opowiedział o programie GOPS-u – opaski, które będą sygnalizowały, że dana osoba

ma problem zdrowotny;

• spotkania  z  przedstawicielami  PKS  Gdańsk  i  PKS  Starogard  Gdański  w  sprawie

organizacji  transportu  publicznego.  Wójt  wspomniał  o  wzajemnym  porozumieniu

między tymi podmiotami w kwestii honorowania wzajemnie swoich biletów;

• spotkanie ze Starostą Gdańskim dotyczące spraw bieżących;

• spotkanie z młodzieżą w Błotniku, które były podsumowaniem projektu żeglarskiego;

• udział w jubileuszach pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+;

• podpisanie umowy na przebudowę przedszkola w Czerniewie;

• udział w spotkaniach dotyczący organizacji naszych dożynek, Wójt Gminy serdecznie

zaprasza do udziału;

• spotkanie z Komendantem PSP;

• spotkanie w sprawie obchodów 10-lecia partnerstwa z gminą Uehlfeld;

• zarządzenia podjęte w tym okresie znajdują się w biurze rady.
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Przewodniczący  Rady  Gminy podziękował  Wójtowi  Gminy  za  przedstawienie  swojego

sprawozdania. Zapytał czy są pytania.

Radna Wioleta Frydrych:

W związku z prowadzonymi przez Wójta Gminy rozmowami z przedstawicielami PKS prosi

o  interwencję  w  sprawie  nie  zatrzymywania  się  autobusów  na  przystanku  w  Trąbkach

Wielkich przy ulicy Gdańskiej (na przeciwko delikatesów FART). 

Wójt Gminy poinformował, że zwróci się do PKS Starogard Gdański i PKS Gdańsk w tej

kwestii.  Sprawdzi,  też  czy  przystanek  ten  jest  w  ewidencji  przystanków  Urzędu

Marszałkowskiego. 

Radna Wioleta Frydrych zapytała o remont toalet w szkole w Czerniewie, które przy okazji

budowy hali miały być wyremontowane.

Wójt  Gminy odpowiedział,  że  na  tą  chwilę  skupiamy się  na  budowie  hali  oraz  oddziału

przedszkolnego. 

Radna Justyna Perka 

Zapytała,  czy  zostało  wystosowane  pismo  do  PKS  Starogard  w  sprawie  przystanków  

w miejscowości Kaczki (kwestia ta poruszana była na zebraniu wiejskim).

Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze w  tym tygodniu takie pismo zostanie sporządzone.

Radny Grzegorz Żukowski 

Zgłosił problem dotyczący objazdu przez samochody ciężarowe przez drogę  płyt YOMB  

w sytuacji  całkowitego  zamknięcia  ruchu  na  odcinku  drogi  Gołębiewo Wielkie  –  Trąbki

Wielkie.  Prośba  do  Wójta  Gminy interwencję  do  odpowiednich  służb  w  celu  kierowania

ruchem w takiej sytuacji przez Cegielnie.

Radny Ryszard Budzyński 

Zapytał, kto może ubiegać się o opaski monitorujące funkcje życiowe.

Wójt  Gminy odpowiedział,  że  opaski  przeznaczone  są  dla  seniorów,  a  także  dla  osób  

z dysfunkcją chorobową. Wniosek o otrzymanie takiej opaski można składać w Gminnym

Ośrodku Pomocy Społecznej.

Radny Roman Olszewski 

Zapytał, czy przewoźnik będzie honorował zniżkę dla podróżnych z orzeczeniem.

Wójt Gminy odpowiedział, że jak najbardziej wszystkie ulgi ustawowe będą honorowane. 

                  

Ad 10 Wolne wnioski.

Radny Jan Selka poprosił Wójta Gminy o wypowiedź w sprawie odbioru nieczystości przez

beczkowozy.
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Wójt  Gminy poinformował,  że  w  związku  z  awarią  oczyszczalni  ścieków  w  Trąbkach

Wielkich została podjęta decyzja o wstrzymaniu ścieków dowożonych. Ścieki dowożone były

do innego punktu zrzutu (był to punkt w Kolbudach). Po naprawie uszkodzonych urządzeń

wracamy  ponownie  do  przyjmowania  zrzutów  do  oczyszczalni  Trąbkach  Wielkich  

i Sobowidzu, w ilości 8 beczek na dobę,  czyli  4 do Trąbek Wielkich i 4 do Sobowidza.  

W Trąbkach Wielkich rozpocznie się to najdalej od poniedziałku. Dodatkowo Wójt zaznaczył,

że  będą  przeprowadzane  kontrole  w  celu  sprawdzenia,  czy  mieszkańcy  bądź  podmioty

gospodarcze nie są podłączone z burzówką do sieci kanalizacyjnej. Będzie realizowany tzw.

program  zadymiania.  Wójt  prosi  mieszkańców  o  sprawdzenie,  czy  „przypadkiem”  nie

podłączyli się do sieci kanalizacyjnej.

Przewodniczący  Rady  Gminy zapytał,  jaką  mamy  wiedzę  w  kwestii  podłączeń  do  sieci

kanalizacyjnej.

Wójt Gminy odpowiedział, że jeśli chodzi o aglomerację ściekową w Trąbkach Wielkich to

można spokojnie powiedzieć, że prawie wszyscy są podłączeni. Jeśli chodzi o Sobowidz to 

w ocenie Wójta ok. 1/3 mieszkańców jest jeszcze niepodłączona.

Dodał, że obecnie trwają też przyłączenia do nowo otwartej sieci kanalizacyjnej w Kłodawie.

Ad 11 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady zamknął XLV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za

czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy

K. Żelewska       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych;

2. Porządek sesji;

3. Protokół głosowania;

4. Uchwały podjęte na sesji – nr XLV/382/2022 – XLV/388/2022.

Protokół został przyjety przez Radę Gminy Trabki Wielkie na XLVIII sesji zwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie w dniu 25 października 2022 roku.
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